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CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SÂNIOB
Saniob Nr 199,C.P. 417192, Judeţul Bihor, România

Tel: 0259 / 441128; CUI:4820291
e-mail:registratura@saniob.ro; Web:www.saniob.ro

NR. 311 /31.01.2022

PROCES-VERBAL

Incheiat azi31.01.2022 in sedinta ordinară a Consiliului local al comunei Sâniob, stabilită și
convocată prin dispozitia primarului nr.12/25.01.2022, sedință care a avut loc la sediul administrativ al
acestei institutii publice, ora 10.00, cu prezența fizică și cu respectarea măsurilor de protecție COVID-19.

La prezentaședinta au participat următorii consilieri: Zatyko Stefan-Adalbert, Braun Laszlo, Kiss
Istvan-Matyas, Kiss Stefan-Alexandru , Laszlo Sandor, Molnar Jozsef, Erdei Dănut-Eugen, Buzas
Ioan-Nicolaie, Torok Ianos, Kubola-Penzes Ida-Krisztinasi Opre Viorel-Florian.

Nu a absentat nici un consilier,
Au participat de drept:D-ul Zatyko Jacint – primarul comunei Sâniobși d-na Mela Maria-

Elena – secretar general .

S-a constatat ca sedinta este statutară, participând 11 consilieri locali din totalul de 11
consilieri in functie, iar ședința este deschisă cu intonarea imnului național.

La deschidereaședintei, dl primar invită pe dl Erdei Dănuț-Eugen, presedintele deședință,
să preia conducereaședinței și să supună spre dezbaterea Consiliului local al comunei Sâniob,
proiectul ordinii de zi a ședintei ordinare, având următoarele propuneri:

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinii de zi pentru şedinţa ordinară din 31.01.2022.
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal al ședinței extraordinare din 07.01.2022
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de încheiere a exerciţiului bugetar al comunei
Sâniob pe trimestrul IV, anul 2021.
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii re țelei școlare la nivelul UAT Saniob pentru
anul școlar 2022-2023
5. Proiect de hotărâre privind predarea către Ministerul Dezvolt ării, Lucr ărilor Publice și
Administra ției prin Compania Națională de Investiții ,, C.N.I. " S.A. , a amplasamentului și
asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de investi ții „Construire c ămin cultural
D+P+M în localitatea Sâniob, nr.199, comuna Sâniob, Județul Bihor ”
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de acţiuni şi lucr ări de interes local pentru
persoanele apte de munca din familiile beneficiare de venitminim garantat pentru anul 2022
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Anual de Ac ţiune pentru anul 2022 in domeniul
administrarii si organizarii serviciilor sociale la nivel ul compartimentului de asistenta sociala din
cadrul primariei comunei Sâniob, precumși aprobarea Planului local de actiune privind incluziunea
minorit ătii Romilor din comuna Sâniob, pentru anul 2022.
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de perfecționare profesională a funcționarilor
publici din aparatului de specialitate al primarului comun ei Sâniob, pe anul 2022.
9. Proiect de hotărâre privind stadiul de înscriere a datelor în Registrul agricol al comunei Sâniob,
pentru sem.II al anului 2021 și stabilirea măsurilor pentru eficientizarea acestei activități în anul
2022.
10. Proiect de hotărâre privind completarea la HCL nr.107/15.12.2021 privindstabilirea impozitelor
si taxelor locale pentru anul fiscal 2022.



2

11.Proiect de hotărâre privind aprobarea ocupării domeniului public al Comunei Sâniob în
vederea realizării investi ției ,,ÎNFIIN ȚARE AFTER-SCHOOL ÎN LOCALITATEA SÂNIOB,
COMUNA SÂNIOB, JUDEȚUL BIHOR ”
12. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentatei tehnico-economica pentru
investitia„Construire c ămin cultural D+P+M în localitatea Sâniob, nr.199, comuna Sâniob, Județul
Bihor”.
13. Diverse.

1.Cererea C.M.I. Erdei Daniela-Simona, prin care solicită sprijin material sau financiar
pentru finalizarea lucr ărilor începute la dispensarul medical din satul Cenaloș nr.89.

Drept urmare ordinea de zi este aprobata cu 11 voturi pentru, adoptându-seHotărârea
nr.4.

La punctul doi din ordinea de zi, d-na secretar a pus la dispozitia consilierilor locali
procesul verbalal sedintei extraordinare din data de 07.01.2022, pe care presedintele de sedinta
l-a supus spre aprobarea Consiliului local .

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu 11 voturi pentru, 0 împotrivă şi 0 abţineri,
adoptandu-seHotararea nr.5.

La punctul trei din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind contului de încheiere a
exerciţiului bugetar al comunei Sâniob pe trimestrul IV, anul 2021.

Dl președinte deședință invită la discuții.
Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat înședința de comisiiși nu sunt obiecții.

dl. Președinte deședință supune la vot proiectul de hotărâre, punctul trei al ordinii de zi,
adoptându-seHotararea nr.6, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotrivași 0 abțineri.

La punctul patru din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii
rețelei școlare la nivelul UAT Saniob pentru anul școlar 2022-2023

Dl președinte deședință invită la discuții.
Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisiiși nu sunt

obiecții.
dl. Președinte deședință supune la vot proiectul de hotărâre, punctul patru al ordinii de zi,

adoptându-seHotararea nr.7, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotrivași 0 abțineri.

La punctul cinci din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind predarea către Ministerul
Dezvoltării, Lucr ărilor Publice și Administra ției prin Compania Națională de Investiții ,, C.N.I. "
S.A. , a amplasamentuluiși asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de investi ții
„Construire c ămin cultural D+P+M în localitatea Sâniob, nr.199, comuna Sâniob, Județul Bihor ” ,

Dl președinte deședință invită la discuții.
Dl Laszlo Sandor arată cămaterialul a fost studiat înședința de comisiiși nu sunt obiecții,
dl. Președinte deședință supune la vot proiectul de hotărâre, punctul cinci al ordinii de zi,

adoptandu-seHotararea nr.8, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul șase din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de
acţiuni şi lucr ări de interes local pentru persoanele apte de munca din familiile beneficiare de venit
minim garantat pentru anul 2022

Dl președinte deședință invită la discuții.
Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisiiși nu sunt obiecții.
dl. Președinte deședință supune la vot proiectul de hotărâre, punctulșase, adoptandu-se

Hotararea nr.9, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctulșapte din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Anual
de Acţiune pentru anul 2022 in domeniul administrarii si organizarii serviciilor sociale la nivelul
compartimentului de asistenta sociala din cadrul primariei comunei Sâniob..
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Dl președinte deședință invită la discuții.
Nu se înscrie nimeni.
Dl Zatyko Stefan Adalbert arată că materialul a fost studiat înședința de comisii, nu sunt

obiecții, fiind avizat favorabil.
dl. Președinte deședință supune la vot punctulșapte al ordinii de zi, adoptandu-se

Hotărârea nr.10, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul opt din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de
perfecționare profesională a funcționarilor publici din aparatului de specialitate al primar ului
comunei Sâniob, pe anul 2022.

Dl președinte deședință invită la discuții.
Nu se înscrie nimeni.
Dl Zatyko Stefan Adalbert arată că materialul a fost studiat înședința de comisii, nu sunt

obiecții, fiind avizat favorabil.
dl. Președinte deședință supune la vot punctul opt al ordinii de zi, adoptandu-se

Hotărârea nr.11, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul nouă din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind stadiul de înscriere a
datelor în Registrul agricol al comunei Sâniob, pentru sem.II al anului 2021 și stabilirea măsurilor
pentru eficientizarea acestei activități în anul 2022.

Dl președinte deședință invită la discuții.
Dl Laszlo Sandor arată că apreciază faptul că, față de materialul anterior, prezentat cu vreo

6 luni în urmă, în acest material apar diferențe, fapt care demonstrează că s-a lucrat. În continuare,
dl LaszloȘandor atrage atenția dlor consilieri asupra importanței completării Registrului agricol
și implicit a Registrului rol, precumși rolul consilierilor locali de a informași conștientiza
populația, aducând astfel un real sprijin în completarea Registrelor cu date cât mai exacte. Se
apreciază și faptul că apar măsuri noi de eficientizare, ceea ce denotă că s-a lucrat. Este foarte
important ca declarația să fie depusă în prima fază la registrul agricol, doar că am observat în
ultima perioadă că aici se face tocmai invers. Oamenii se prezintă mai întâi la finanțe și referentul
face tot felul de modificări fără a avea ceva în scris. Acest obicei trebuie eliminat. Ar trebui lucrat
și la partea de soft, ca datele de la registrul agricol să fie preluate automatși la registrul rol, să fie
o corelație între ele. Sau, funcționarii de la cele două compartimente să facămai multe confruntări.
Consider că este necesarși măsura stabilită, de a se face verificări în teren. Deoarece, registrul
agricol are foarte multe capitole, uneori este necesară și verificarea în teren, în vederea înscrierii
datelor cât mai exacte, acest aspect fiind necesar, în primul rând pentru interesul oamenilor. Iar,
orice modificare a registrului agricol să se facă pe baza declarației, semnată și datată de cetățean.
Pentru că registrul agricol este în format electronic, acesta nu se mai poate semnade persoane.

dl. Președinte deședință supune la vot punctul nouă al ordinii de zi, adoptandu-se
Hotărârea nr.12, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul zece din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind completarea la HCL
nr.107/15.12.2021 privind stabilirea impozitelor si taxelor locale pentru anul fiscal 2022,

Dl președinte deședință invită la discuții.
Dl Laszlo Sandor, arată că dorește și aici să puncteze unele aspecte. Noi am aprobat

cuantumul taxelorși impozitelor locale, doar că acum a apărut problemași consider că este
necesar ca taxele speciale să fie însoțite de regulamente de aplicare, pentru a se încasa cât mai
corect. În continuare, arată că are câteva idei la salubrizare. Aici sunt câteva problemeși trebuie
înțeles că dacă primăria nu încasează banii, nu poate plăti operatorului de salubrizare facturileși
atunci, trebuie să mărească taxa. Astfel, mărirea îi afectează tot pe cei care plătesc. Atunci, de ce
să plătim noi în locul lor? De aceea, aici trebuie să intervenimși noi, să ajutăm și să convingem



4

oamenii despre ce e vorba, ca să avem o comună mai curată, mai aranjată. O nelămurire este față
de majorările de întârziere la neplată...

D-na secretar arată că formularea este generalizată, în considerentul că majorările de
întârziere se aplică la fel ca și la orice obligații fiscale datorate, deja stabilite. Adică, cele două
termene fiscale, 31 martieși 30 septembrie. Binențeles că taxa se poate încasași anticipat, la
început de an.

D-l primar arată că, nu se dorește să avem probleme cu Camera de Conturi, pentru faptul
că noi plătim facturile, înainte ca sumele să fie încasate de la oameni. De aceea, pentru cei care
întârzie, trebuie să aplicăm majorările.

Dl Zatyko Stefan, arată că este de părere ca termenele după care se calculează majorările
de întârziere, să se aplice la fel cași la impozite.

dl. Președinte deședință supune la vot punctul zece al ordinii de zi, adoptandu-se
Hotărârea nr.13, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul unsprezece din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind aprobarea ocupării
domeniului public al Comunei Sâniob în vederea realizării investi ției ,,ÎNFIIN ȚARE AFTER-
SCHOOL ÎN LOCALITATEA SÂNIOB, COMUNA SÂNIOB, JUDE ȚUL BIHOR ”

Dl președinte deședință invită la discuții.
D-l primar arată că acest proiect de investiții este dus în spate din 2016 încoace. Acum, a

trebuit să reproiectăm totul, ați văzut planșele cum va arăta noul After-School care va fi construit
în incinta școlii, pe terenul aferent. Deocamdată proiectantul lucrează pe rezistență, după care
putem să începem procedura de licitație și dacă nu avem nici o contestare, putem să începem
lucrarea.

dl. Președinte deședință supune la vot punctul unsprezece al ordinii de zi, adoptandu-se
Hotărârea nr.14, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul doisprezece din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind aprobarea
documentatei tehnico-economica pentru investitia „Construire cămin cultural D+P+M în localitatea
Sâniob, nr.199, comuna Sâniob, Județul Bihor”.

Dl președinte deședință invită la discuții.
Nu se înscrie nimeni.
Dl Zatyko Stefan Adalbert arată că materialul a fost studiat înședința de comisii, nu sunt

obiecții, fiind avizat favorabil.
dl. Președinte deședință supune la vot punctul doisprezece al ordinii de zi, adoptandu-se

Hotărârea nr.15, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La diverse

Dl președinte deședință prezintă punctul propus la diverse:
1.Cererea C.M.I. Erdei Daniela-Simona, prin care solicită sprijin material sau financiar

pentru finalizarea lucr ărilor începute la dispensarul medical din satul Cenaloș nr.89.

Dl primar arată că, binențeles, d-na doctor va primiși răspunsul în scris. Suntem cu totul
de acord să sprijinim ceea ce înseamnă medicina, sănătatea în comuna noastră, de aceea avemși
noi o pretenție, o rugăminte: ca d-na doctor să aibe un punct de lucru în comuna noastră, legal,
autorizat. Cu toate că d-na doctor a primit în chirie un spațiu în comuna noastră, deja de aproape
cinci ani, acesta este neautorizat. Mai avem disponibilitateși la Ciuhoi. Dl dr.Butaru a reziliat
contractul. În concluzie, suntem de acord să sprijinim, în condițiile în care d-na doctor face toate
demersurile de a se autoriza ca medic cu punct de lucru în comuna noastră.
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Dl presedinte de sedinta invitași la alte discuții.

D-na secretar general, arată că, dacă nu mai sunt alte probleme de discutat, dorește să
atragă atenția d-lor consilieri, că, fiind la început de an, este necesară pregătirea Rapoartelor de
activitate. Asta, până la ședința din luna martie, deoareceședința din luna februarie este foarte
aproape, când, până în data de 10.02 trebuie să aprobăm bugetul. Un alt aspect foarte important de
discutat este depunerea declarațiilor de avereși interese, care, începând cu acest an se vor depune
electronic. Pentru acest lucru, ca responsabil cu aplicarea prevederilor logale în domeniu, am
înrolat fiecare funcționar, demnitarși consilier local în aplicația DAI-e. La momentul respectiv ați
primit un link de autentificare, pe care a trebuit să intrați pentru a vă schimba parola. În această
aplicație se intră și se încarcă declarațiile de avereși interese. Pentru început, cine nu se descurcă,
are posibilitatea să solicite sprijin de asistență de la colegul nostru, IT-ist de profesie, dl Szallos
Laszlo.

Alte probleme, nu s-au mai discutat.
D-l Erdei Dănuț-Eugen – presedintele de sedinta:

- Declar sedința incheiata!
Vămulțumesc pentru participare!

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PREȘEDINTE DE ȘEDINTA SECRETAR GENERAL
Dănuț-Eugen ERDEI Maria-Elena MELA


